

United Arab Emirates
Ministry of Economy & Commerce
Commercial Registration Dept

UNOFFICIAL TRANSLATION OF A TRADEMARK REGISTRATION CERTIFICATE

In conformity to Article 16 of the Federal Law No. 37 for the year 1992 regarding registration of trademarks, The Ministry of Economy certifies that the

trademark previously applied for registration under the number : **114539**

By the company : **Jumeirah International LLC**

Application Date : 12/06/2008 Priority Claim: 29/5/2008

Nationality : UAE

With address at : PO Box 73137 Al Sufouh Road, Umm Suqiem, Dubai ,United Arab Emirates

Please refer to logo on official registration certificate

For : **VENU**

In class : 41 (Goods are shown at the back of the certificate)

Has been registered under the number : 108457 On : 27/10/2010

The registration will remain in force for a period of ten years as of 12/6/2008 up to the end of the protection period on 12/6/2018 renewable as per Article 19 of the Trademark Law for consecutive ten-year terms.

Conditions : N/A

Issued on : 28/10/2010

Stamp and Signature

Goods / Services relating to Trademark filed
under number

114539

For
class

41

Education services; training services; operation of hotel and hospitality industry training facilities; entertainment services; sporting and cultural activities; providing fitness gym and health club facilities; golf course operation; providing tennis facilities; providing swimming pool facilities; arranging and conducting of conferences, meetings, exhibitions, training sessions, workshops, business fairs, congresses and lectures; operation of amusement parks and theme parks; publication of books; providing recreation facilities; electronic publishing services; facilitating the online publishing of works of others featuring text, audio, video, and graphics; providing on-line journals and web logs or blogs featuring user-created content; provision of information in relation to all these services, including provision of information on these services via a global computer network.

Issued On

28/10/2010

UNITED ARAB EMIRATES

Ministry Of Economy

Trade Marks Department



دولة الامارات العربية المتحدة

وزارة الاقتصاد

إدارة العلامات التجارية

شهادة تسجيل علامة تجارية

عملاً بأحكام المادة ١٦ من القانون الإتحادي رقم ٣٧ لسنة ١٩٩٢م بشأن تسجيل العلامات التجارية

تشهد وزارة الاقتصاد أن العلامة التجارية التي سبق تقديم طلب تسجيلها تحت رقم **١١٤٥٣٩**

venu

من قبـل :	ش. جميرا الدولية ذ.م.م
تاريخ الإيداع :	٢٠٠٨/٠٦/١٢
الجنسية :	الإمارات
الموطن :	ص.ب : ٧٣١٣٧ ، شارع الصفوح ، أم سقيم ، دبي ، دولة الامارات العربية المتحدة.

VENU

إسم العلامة :

رقم الفئة : **٤١** (المنتجات موضحة خلف الشهادة)

بتاريخ : **٢٠١٠/١٠/٢٧**

رقم : **١٠٨٤٥٧**

قد تم تسجيلها تحت رقم : **١٠٨٤٥٧** وسيظل التسجيل نافذ المفعول لمدة عشر سنوات اعتباراً من : **٢٠٠٨/٠٦/١٢** وحتى تاريخ انتهاء الحماية في **٢٠١٨/٦/١٢**

ويجوز تجديد الحماية وفقاً لأحكام المادة ١٩ من قانون العلامات التجارية لمدد متتالية أخرى كل منها عشر سنوات .

الحماية :

تحريراً في : **٢٠١٠/١٠/٢٨**

مدير إدارة العلامات التجارية



خدمات التعليم ، خدمات التدريب ، تشغيل الفنادق ومرافق التدريب لصناعة الضيافة ، خدمات الترفيه ، الأنشطة الرياضية والثقافية ، تقديم مرافق نجومنازيوم اللياقة والنوادي الصحية ، تشغيل ملاعب الجولف ، تقديم مرافق للعبة التنس (كرة المضرب) وتقديم مرافق لأحواض السباحة ، تنظيم واجراء المؤتمرات ، اجتماعات والمعارض والدورات التدريبية وحلقات العمل والمعارض التجارية والمؤتمرات والمحاضرات ، تشغيل متنزهات التسلية والحدائق ذات الموضوع ، نشر الكتب ، توفير تسهيلات الاستجمام ، خدمات النشر الالكتروني ، توفير وتسهيل النشر على الخط مباشرة لعمل الآخرين لعرض النص والصوت والصورة (الفيديو) والرسوم البيانية ، تقديم الصحف على الخط مباشرة (الانترنت) وسجلات الويب او بلوق لعرض محتويات من ابداع المستخدم ، توفير المعلومات فيما يتعلق بجميع هذه الخدمات بما في ذلك توفير المعلومات عن هذه الخدمات عبر شبكة كسبيوتر عالمية.

